
RADA SOŁECKA Bratkowice 10.05.2019r. 

SOŁECTWA BRATKOWICE 

GMINA ŚWILCZA 

PROTOKÓŁ 

Z zebrania Rady Sołeckiej w Bratkowicach, które odbyło się 10 maja 2019r. o godz. 
19:00 w Domu Strażaka w Bratkowicach. 

Porządek Zebrania: 

1. Otwarcie zebrania i powitanie gości. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wybór sekretarza Rady Sołeckiej. 
4. Odczytanie protokołu z ostatniego zebrania. 
5. Wystąpienie Pana Wójta Adama Dziedzica. 
6. Ustalenie terminu zebrania wiejskiego. 
7. Dyskusja i sprawy różne. 

8. Zakończenie zebrania. 

l) Otwarcia dokonał sołtys p. Ryszard Franczyk, powitał gości (p. Wójta Adama Dziedzica, 
radnego powiatu Tomasza Woj tona, radnych Gminy Świlcza p. Barbarę Buda, Natalię Skubę
Więcław, Andrzeja Kozdębę oraz rannych sołeckich) 

3) Na sekretarza Rady Sołeckiej wybrano Monikę Piątek. 

4) Protokół z poprzedniego zebrania odczytał sołtys . 

5) Wystąpienie wójta: 

- w trakcie realizacji jest projekt na Dom Sportowca, audyt energetyczny, wymiana 
oświetlenia na stadionie, 

- na liście rezerwowej jest rewitalizacja parku podworskiego (plac zabaw i infrastruktura 
związana z monitoringiem), 

- realizowany będzie remont kapliczki św. Jana Nepomucena w ramach rewitalizacji 
realizowanej wraz z LGD Trygon, 

- budowa dalszej części ciągu pieszo - rowerowego do zabudowań, 

-podpisano w NFOŚiGW umowę pożyczki na 1,7 mln zł na projekt wymiany oświetlenia na 
ledowe - program SOWA, 



na drodze 108752R na dzialce 2802/2. 

Pani Elżbieta Adach zwróciła uwagę na konieczność poszerzenia części drogi od 
kanału do posesji p. Adach ze względu na niemożliwość rozminięcia samochodów. 
Pani Natalia Skuba Więcław zwróciła uwagę na problem wałęsających się psów oraz 
problem s psami puszczonymi wolno na posesjach, które skaczą koło ogrodzeń i boją 
się ich dzieci. 
Pan Jacek Piątek podniósł temat możliwości budowy farmy fotowoltaicznej na 
Dąbrach w tzw. "Ługach" - Sołtys odpowiedział, że jest tam już opracowywany 
MPZP na około 20 ha. 

6) Zebranie zakończono. 

P1~~ała 
Moni~a Piątek 


